
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 10. ZÁŘÍ 
2024 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš Rýdl, Martin 
Pilát 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 

Antonín Kopáček, Jana Illnerová 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ: 

Jiří Regner – místostarosta, Zdeněk Kejzlar, Petr Brát, Tomáš Pražák, Viktor Holý, Jarmila Holá 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 
2. Informace vedení města 
3. Návrhy osadního výboru 
4. Diskuze 
5. Dlouhodobé záležitosti 

přijato, pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru: v úterý 19. 11. 2024 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

 

1.1 OPRAVA ULICE NA STRŽI 



 

 

 

Projekt na opěrnou zeď je dokončený.  

Nyní projektanti pracují na projektu samotné cesty včetně zasíťování – elektřina, voda 

1.2 PŘÍSTUPOVÁ BRANKA ZA ŠKOLOU 

Potřebná smlouva k vybudování branky ještě nebyla podepsána. – Od minulého OV je beze změny. 

1.3 PROŘEZÁNÍ STROMŮ 

K prořezání stromů u pana Piláta, paní Bornové a paní Illnerové dojde v průběhu listopadu. 

1.4 CHODNÍK OD HOBLA KE ŠKOLE 

V této věci zatím nebylo s majiteli sousedícího pozemku jednáno. 

1.5 VENKOVNÍ DĚTSKÉ PRVKY NA ŠKOLNÍ ZAHRADĚ 

Pan místostarosta navštívil prostor za školou s projektantem a našel malý prostor, který by bylo 
možné osadit herními prvky. Tento prostor není v ochranném pásmu el. vedení. 

Kromě tohoto prostoru by přicházela v úvahu také svažitá terasa vedle školy (V minulém zápise OV 
navrhovaná.) Přítomná paní občanka vznesla podnětný návrh osadit prostor lanovými prvky. Jako 
inspirace by mohlo sloužit dětské hřiště mateřské školy Březinova v Náchodě. 

Pan místostarosta se bude na možnost umístění lanových prvků informovat. 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 PŘÍSTŘEŠEK NA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVCE  

Stavba přístřešku je dokončena. 

OV děkuje za zpracování tohoto požadavku. 

 

2.2 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY 

Realizace úpravy křižovatky, budování chodníků a míst pro přecházení je v běhu. 

Dochází k drobným komplikacím způsobených křižovatkou vedoucí objížďkou (uzávěra Velkého Poříčí 
min. do listopadu 2024). 

V rámci stavby chodníku bude uzavřen jízdní pruh směrem na Rtyni v Podkrkonoší. Z tohoto důvodu 
bude provoz řízen světelnou signalizací. 

Celá akce musí být z dotačních důvodů dokončena do 6. června 2025 

 

 



 

 

 

2.4 CESTA PŘES KONČINY 

Pan Košut z odboru místního hospodářství byl pověřen zadáním výběrového řízení. Termín zhotovení 
opravy bude nastaven na červen 2025. 

Realizace stavby cesty bude v původní šíři této pozemní komunikace. 

 

2.5 PŘEMÍSTĚNÍ KONTEJNERU NA SKLO OD ŠKOLY K PRODEJNĚ 

Kontejner na sklo u prodejny Pája definitivně nebude. Jedním z argumentů je, že u školy je již pro 
kontejner vybudovaná vizuální clona (ohrádka). 

Pan Holzäpfel reaguje, že pokud by byl kontejner na sklo přemístěn k prodejně, tak vizuální clonu sám 
vybuduje. 

 

2.6 ODPAD NA MÍSTECH ZRUŠENÝCH KONT. HNÍZD 

Občané Červeného Kostelce si pomalu zvykají na nový systém vlastních odpadních nádob. Z tohoto 
důvodu odloženého odpadu na místech bývalých kontejnerových hnízd ubývá. 

Poznámka: Na město se stále obracejí občané, kteří si o popelnice na plast a papír v řádném termínu 
ještě nezažádali. 

 

2.7 PLOT U HŘÍŠTĚ ZA SEKYRKÁRNOU 

Zvýšení plotu u hřiště za Sekyrkárnou bude realizováno v roce 2025. 

 

2.8 BRANKY NA HŘIŠTI ZA SEKYRKÁRNOU 

Fotbalové branky budou na zimu převezeny do dílny odboru místního hospodářství a budou opraveny 
a vypleteny. 

 

2.9 SPORTOVIŠTĚ ZA ŠKOLOU 

Hřiště za školou bylo během léta otevřené. Bohužel se tato informace k dětem ani jiným občanům 
nedostala.  

Z tohoto důvodu by bylo dobré se zeptat pana ředitele Olejáka na možnost volného přístupu na hřiště 
a najít vhodné řešení. 

 

 

 

 



 

 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 ZÁBRADLÍ U VÝCHODU ZE ŠKOLY 

Děti ze školy vybíhají přímo do prostoru jízdy osobních vozů. 

Osadní výbor navrhuje prověřit možnost vybudovat bezpečnostní zábradlí. Zábradlí může být 
demontovatelné, sklopné, zasouvatelné atd. 

PŘIJATO, PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 PROJEKTY K NAHLÉDNUTÍ 

Osadní výbor navrhuje, aby byly poskytnuty projekty na opravy/výstavby v rozpracované fázi a 
to k případné možnosti připomínkování.  

V tuto chvíli se jedná o projekty: 

1. Chodník kolem Novotných 

2. Kanalizace od křižovatky k lesu 

3. Oprava ulice Na strži 

PŘIJATO, PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

4. DISKUZE 

Vladimír Kábrt 

4.1 ZELEŇ ZASAHUJÍCÍ DO CHODNÍKU 

Zeleň podél chodníku hlavní cesty je přerostlá a zasahuje do chodníku. Na určitých místech dokonce 
brání průchodu chodců s kočárkem. 

Dle pana místostarosty je ideálním řešením konkrétní místo vyfotit do mobilního rozhlasu. Následný 
postup je takový, že se nejprve vyzve majitel pozemku, odkud zeleň prorůstá a pokud je výzva 
neúspěšná, tak dojde k prořezu v režii města. 

 

Vojtěch Špulák 

4.2 VYLEPŠENÍ TECHNOLOGIE DÍLČÍCH OPRAV POZEMNÍCH KOMUNIKACÍ 

Na území Č.K. jsou dílčí opravy cest realizovány metodou patchmatic, která se ovšem jeví být 
nedostatečnou/nekvalitní. 

Pan Špulák se ptá, jak je na tom dříve zmiňované pořízení stroje na opravu děr pracujícího na lepší 
technologii. 



 

 

 

Pan místostarosta odpověděl, že zatím v této věci nebylo nijak pokročeno. Zároveň nejsou 
jednoznačné kladné reference. 

Více informací o této technologii je dostupných na www.kotrbaty.cz/silkot/ 

 

Jarmila Holá 

4.3 PŘECHOD PRO CHODCE U ŠKOLY 

Paní Holá zmiňuje fakt, že vzhledem k bezpečnosti pohybu chodců na přechodu u školy by bylo dobré 
tento přechod vizuálně zvýraznit. Ideálně blikajícími světly. 

Za současné situace se jeví být přechod lehce přehlédnutelný a nebezpečný. 

4.4 ZVÝRAZNĚNÍ DOPRAVNÍCH ZNAČEK NA KŘIŽOVATCE 

Na křižovatce u Sekyrkárny je málo zvýrazněná povinnost dát přednost při jízdě ze směru od Rtyně 
v Podkrkonoší. 

Z tohoto důvodu na této křižovatce dochází k situacím potencionálně ohrožujícím lidské životy. 

Pan místostarosta tuto situaci již víckrát řešil a současná signalizace se jeví být ze všech dosud 
realizovaných nejlepší. 

 

Ladislav Kollert 

4.5 CESTA NA BOHDAŠÍN 

Pan Kollert se přeptal na stav převodu pozemků a následné opravy cesty na Bohdašín. 

Pan místostarosta odpověděl, že směna pozemků bude z důvodu personálních změn na kraji probíhat 
až nyní. 

 

Ladislav Kollert 

4.6 UZÁVĚRA JIZDNÍHO PRUHU PŘI OPRAVĚ 

Pan Kollert v diskuzi ohledně semaforů a uzávěry jízdních pruhů v rámci opravy křižovatky u 
Sekyrkárny navrhuje, zda by nebylo nápomocné využití prostoru před Sekárnou jako jednoho z 
jízdních pruhů. 

 

Tomáš Rýdl 

4.7 PROŘEZÁNÍ ZELENĚ KOLEM CESTY OD ŠKOLY 

Cesta od školy k Hobla je zarostlá tak, že větve škrtají o zrcátka projíždějících vozů. 

Pan místostarosta zařídí prořezání větví. 

4.8 PŘEMÍSTĚNÍ MĚŘIČE RYCHLOSTI 

http://www.kotrbaty.cz/silkot/


 

 

 

Pan Rýdl navrhuje, aby byl radar měření rychlosti přemístěn před dům Baricových 

 

Martin Pilát 

4.9 ČASTĚJŠÍ MĚŘENÍ RYCHLOSTI  

Bylo by moudré požádat o častější měření rychlosti Policií ČR a to v úseku Horního Kostelce 

 

 

Celý osadní výbor                        NOVÉ CÍLE 

Členové osadního výboru zvažují nad vytyčením si nových cílů co se oprav a investic v Horním 
Kostelci týká.  

Dosavadní cíle, které osadní výbor prioritizoval:  

• Oprava Podlesné 2 – dokončeno  
• Oprava cesty kolem Školy – dokončeno  
• Křižovatka u Sekyrkárny – chodníky a místa pro přecházení – probíhá realizace 
• Oprava cesty přes Končiny – realizace v tomto roce 2024 
• Nový chodník od školy a místo pro přecházení – pracuje se na projektu 
• Oprava ulice Na Strži – částečná oprava v tomto roce, kompletní proběhne – kdy? 
• Hřiště v Horním Kostelci – dlouhodobější záležitost, avšak stále v běhu 

Nové prioritní cíle 

• Oprava cesty k Šimkovým – je třeba vyřešit odvodnění  

ÚKOL PRO ČLENY OSADNÍHO VÝBORU 

Zamyslet se nad dalšími cíly a nad jejich důležitostí 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 

Pan místostarosta má k dispozici videa a fotografie monitorující tento jev. 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

Výhledově ano. - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

Viz. bod 2.4 

4.  UMÍSTĚNÍ ODPADKOVÝCH KOŠŮ 



 

 

 

Umístění odpadkových košů bylo dne 6. 6. 2024 znovu přislíbeno a pan místostarosta celou věc 
zaurguje. Navržená místa jsou v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

Umístění odpadkových košů bude znovu zaurgováno u vedoucího odboru místního hospodářství. 

 5. NOVÝ CHODNÍK OD ŠKOLY 

Projekt na stavbu chodníku s bezpečným místem pro přecházení je realizován. 

6.  UMÍSTĚNÍ MĚŘIČŮ RYCHLOSTI 

Ledy ohledně umístění průjezdného radaru v Horním Kostelci se začínají hýbat. Dle pana 
místostarosty je právě silnice v Horním Kostelci žhavým adeptem k umístění potřebného průjezdného 
radaru. 

Také viz. bod 4.8 a 4.9 

7. PROŘEZÁNÍ ALEJE ZA PANÍ ILLNEROVOU 

Proběhne v listopadu 2024. 

8. KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ K LESU 

Projekt k nahlédnutí? – viz. bod 3.7 

9. PŘIDÁNÍ SVĚTEL POULIČNÍHO OSVĚTLENÍ 

Přidání světel bude znovu zaurgováno u vedoucího odboru místního hospodářství. 

10. CESTA NA BOHDAŠÍN 

Viz. bod 4.5. 

11. ASISTENTI PRO PŘECHÁZENÍ NA PŘECHODU U ŠKOLY 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 11. září 2024 
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